
 

 

PÁLYÁZAT INFORMATIKUS TISZTSÉGRE 

„Pénzünk egyre nagyobb részét költjük el a világhálón, és egyre többen ott is keresik meg. Egyre kevésbé esik 

nehezünkre, hogy bízzunk egy teljesen virtuális pénzben, amely csak egy számítógép (vagy egy mobiltelefon) 

képernyőjén látható. A homo informaticus számára ez már minden bizonnyal ugyanolyan természetes dolog lesz, mint 

számunkra az, hogy egy darab papírban bízunk, amelyre egy amerikai elnök vagy egy európai híd képét nyomtatták. 

Ha egyszer a pénz természete nem más, mint információ, akkor miért ne lenne a megjelenési formája is az?” 

Fetter Dávid vagyok, Biológia BSc-s hallgató. Tanulmányaimmal kapcsolatban 

elmondható, hogy egész jól haladok. Jelenleg egy éves csúszásban vagyok, és remélem ez 

nem fog változni. Előre láthatóan jövő ilyenkor végzek az alapszakon, később itt szeretném 

MSc-s pályafutásomat folytatni. 

Másfél éve kezdtem az Eötvös Loránd Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzatában 

foglalatoskodni mint informatikus. Ez a tisztség számomra sokat jelent, hisz rengeteg új 

kapcsolatot tudtam kialakítani, és igaz barátokra leltem. A munkásságom során folyamatosan 

pozitív visszajelzéseket kaptam, hogy jó az amit csinálok. Ezt a színvonalat szeretném 

folytatni, és továbbra is gyorsan elvégezni a sürgős dolgokat. 

Szeretnék a jövőben egy új csoportot létrehozni. Sajnos az Informatikai csoport elment 

egy olyan irányba, hogy inkább a játékra korlátozódnak és nem az informatikus segítségére. 

Ez az újonnan létrehozott csoport arra szolgálna, hogy az informatikus vállára nehezedő 

terheket enyhítse és megfelelne a mostani igényeknek. Ezzel segíteném a szervezetek, és 

szakterületek munkáját, amely igényli a naprakész információkat. 

Terveim között szerepel egy komoly számítógépes karbantartás. Több visszajelzés 

érkezett, hogy lassúak a masinák, és a hallgatókat így nehéz kiszolgálni. Ezt mindenképp a 

nyáron megoldanám. Ha már a nyárnál tartunk, akkor a legtöbb oldalt optimalizálnám mobil 

telefonra, és tesztelnék egy új tartalomkezelő szolgáltatást, a C5-t. A ttkhok.elte.hu új 

modernebb designja jelenleg 75%-os fejlettségben van, a későbbiekben ezt jó lenne befejezni, 

és aktívvá tenni. Ebben szükség lesz majd a képviselők és tisztségviselők ötletére, így 

számítok a részvételetekre. 

A TTK HÖK szerverét mindenki elfelejtette, pedig rengeteg adat és információ található 

rajta. Ezt a rendszert is szeretném teljesen aktiválni, és újra a fontos dolgokat átirányítani, 

mint biztonsági mentés. 

Hogy (hoggyal nem kezdünk mondatot…) ne csak a jó dolgokat említsem. Az elmúlt 

hónapban egy kritikus ponton voltam. Kénytelen voltam eltűnni egy kicsit, hogy helyre rakjak 

magamban dolgokat. Ehhez persze nagy segítség volt, hogy elfogytak a tárgyaim. 

Biztosíthatok mindenkit, hogy ez csak egy pillanatnyi kiesés volt, és a vizsgaidőszak 

végeztével minden belekezdett projektemet befejezem (ezt természetesen megválasztásom 

nélkül is). 

Továbbra is úgy érzem, hogy felkészült vagyok, és még nagyon beleéléssel csinálnám a 

munkámat. A jövőben igyekszem a tisztségviselőket bizonyos időközönként összehívni, és 

egy informatikai gyorstalpalót adni a levelezésről/oldal használatról/levelezési listákról, stb. 

Kedves képviselők, remélem meggyőző volt a pályázatom, és támogattok engem a 

szavazatotokkal. A felmerülő kérdéseitekre szívesen válaszolok e-mailben, vagy az alakuló 

küldöttgyűlésen. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Fetter Dávid 
fetterke@gmail.com 
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